



**和景華人聯誼會**  
**CHINESE ASSOCIATION OF WOKING**

关于 CCP 组织 2016 年春游活动通知

又是一年春暖花开，已经有很多朋友在期待我们的春游了。为了满足大家的愿望，CCP 决定组织一次一日游，带大家去英国南部小镇 RYE 逛逛，去感受一下这个被称为“离天堂最近小镇”的美丽景致和中古风情。具体事项如下：

时间： 2016 年 5 月 29 日（周日） 8:00 - 19:00

集合地点：早上八点在 Woking Leisure Centre Rear Car Park, Kingsfield Road, Woking GU22 9BA 集合。

停车场需付费停车，周日停车费大约 2.6 镑/天。

参加人数：租用两辆 53 座大巴，一共 106 位，小孩也要占一座位。

车费：会员人均 15 镑，非会员 17 镑，大人小孩同价。华人会只负责收取车费，其他如旅行中发生的餐费、门票之类的费用一切自付。

行程安排：早上八点集合，八点半准时出发，车程大约两小时。 第一站大巴停靠 Rye Market Town，大家自由活动约四小时。下午两点半回大巴下车点再次集合上车，前往第二站 Camber Sands. 若天气晴好，大家可以在沙滩上漫步、玩耍，若遇天气不好，我们将前往 Rye Castle 参观。具体的时间安排可能会根据当天的交通和天气状况作出一些小的改动，以当天通知为准。

报名和付款方式：即日起可以在 CCP 或中文学校报名。欢迎所有华人会的会员和非会员报名参加，位置有限，以报名交费为准。若报名人数超过限额，本会将予会员优先权，并以先到先得为取決原則。兒童須有成人陪同。

联系人：孔繁红、Michelle Wong [ccp@cawoking.org.uk](mailto:ccp@cawoking.org.uk)



和景華人聯誼會  
CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

**Chinese Community Project (CCP) – Spring Trip to Rye**

Spring is upon us once again. Back by popular demand, CCP has organised another day trip. This time, we are going to visit Rye in East Sussex. As one of the best preserved medieval towns in England, Rye is home to the enchanting cobbled Mermaid Street, the impressive Norman church of St Mary's, a rich selection of specialist shops and a thriving fishing fleet.

Date and time: Sunday 29<sup>th</sup> May 2016 8:00 -19:00

Meeting point: 8:00am at the Woking Leisure Centre Rear Car Park, Kingsfield Road, Woking GU22 9BA. The car parking fee is £2.60 per day on Sundays.

Seats available: 106 – the group will travel in two 53-seat coaches.

Fare: Members £15 per person; Non Members £17 per person. Adults and children pay the same fare. The fare only covers the coach journey; all other costs such as food, drinks and entrance fees are not included.

**Itinerary:**

Meet at 8am at the Woking Leisure Centre rear car park, Kingsfield Road, Woking, GU22 9BA. We will depart promptly at 8:30am. It will take approximately 2 hours for us to reach our first stop in Rye Market Town. We will spend about 4 hours here so there is plenty of time for you to explore this medieval town at your leisure. At 2:30pm, we will meet up at the coach drop off point to go to our second stop Camber Sands (if the weather is good) where you can take a walk along the golden sandy beach, play in the sand dunes and enjoy the stunning views. However, in case of bad weather, we will visit Rye Castle instead. We will depart at 5pm for our journey home. Please note that the itinerary may vary depending on the traffic and weather condition on the day.

**Booking & Payment:** You can book your seats at CCP or the Chinese school. Both members and non-members of the Chinese Association of Woking are welcome. Seats will be allocated on first come first serve basis. Members will have priority over non-member should the trip be oversubscribed. Booking can only be confirmed upon payment. Children must be accompanied by adults.

Contact: Fanhong Kong or Michelle Wong (email: [ccp@cawoking.org.uk](mailto:ccp@cawoking.org.uk))